

S1 Discretionary Places Application

A. Application

1. In Person:

- (i) Submit the completed Application Form directly to the General Office during office hours together with records and documents as specified **from 3 January 2022 (Monday) to 17 January 2022 (Monday)**.
- (ii) The Application Form must be submitted by the parents or the applicant in person. Student's identity card must be produced for verification of personal information when handing in the Application Form.
- (iii) When handing in the Application Form, a "Letter of Interview" will be issued. Applicants should attend the interview as scheduled.
- (iv) There is no need to produce recommendation letters from primary schools.

2. By Post:

In view of the COVID-19 epidemic situation, the EDB announced that this year's DP applications can also be submitted via post. Parents could arrange to submit the completed Application Forms and copy of related documents required by our school by post **between 3 January (Monday) and 17 January 2022 (Monday)**, both dates inclusive (the postmark date should not be later than the prescribed deadline)

B. Admission Criteria

Admission Criteria	Weighting
<ul style="list-style-type: none"> • Academic Performance (35%) • Interview (25%) <ul style="list-style-type: none"> – English Attainment – Chinese Attainment 	60%
<ul style="list-style-type: none"> • Conduct (15%) • Liaison with School (10%) • Extra-curricular Activities and Other Achievements (15%) 	40%

C. Interview

1. Date of interview: 26 February 2022 (Saturday)
2. ALL applicants have to attend an interview arranged by our school.
3. Original documents of report cards and certificates must be produced upon request. Photocopies of certificates are not required.

D. Result of Application

1. Parents of successful applicants will be notified by letter and phone on 31 March 2022 (Thursday).
2. Allocation results (including results at the Discretionary Places and Central Allocation) will be announced on 12 July 2022 (Tuesday).

Remarks:

1. Our school is a boys' school.
2. Form 1 Discretionary Places: 41
3. Office Hours
Monday – Friday: 8:30 am – 4:00 pm
Saturday: 8:45 am – 11:45 am
Sunday and public holidays: closed

Updated: 7th December 2021

中一自行分配學位申請

A. 報名辦法

1. 親身遞交:

- (i) 在 2022年1月3日(星期一)至2022年1月17日(星期一) 於辦公時間親身到本校校務處遞交報名表及各有關文件。
- (ii) 申請表可由家長或學生本人親自交回本校校務處。遞交申請表時，必須出示學生的身份證正本以核實其個人資料。
- (iii) 在遞交申請表時，申請人將會收到「面試通知書」，並需依時出席面試。
- (iv) 不需要提交小學推薦信。

2. 郵寄遞交:

鑑於2019冠狀病毒病疫情，教育局早前宣布本年度的自行分配學位亦可透過郵遞申請。家長可安排於 2022年1月3日(星期一)至1月17日(星期一) 期間（截止日期以郵戳日期為準）將填妥的《中一自行分配學位申請表》及本校所需的其他文件副本郵寄至本校。

B. 收生準則

Admission Criteria 甄選準則	Weighting 比重
<ul style="list-style-type: none"> • 學業成績 (35%) • 面試表現 (25%) <ul style="list-style-type: none"> – 英語能力 – 中文能力 	60%
<ul style="list-style-type: none"> • 操行 (15%) • 與學校聯繫 (10%) • 課外活動及其他成就 (15%) 	40%

C. 面試

1. 面試日期：2022年2月26日(星期六)
2. 所有報名學生必須參加本校安排的面試。
3. 面試時必須出示成績表及證書正本予工作人員核對，惟毋須提交證書副本。

D. 申請結果

1. 本校於 2022 年 3 月 31 日(星期四)透過書面及電話通知所有獲得本校取錄為正取學生的家長。
2. 派位結果(包括自行分配學位及統一派位結果)將於 2022 年 7 月 12 日(星期二)公布。

備註：

1. 本校只收男生
2. 中一自行分配學位名額：41
3. 校務處辦公時間：
星期一至星期五：上午 8 時 30 分至下午 4 時正
星期六：上午 8 時 45 分至 11 時 45 分
星期日及公眾假期：休息

更新日期：2021 年 12 月 7 日